SHEHUI 2019-6 第 39 卷

第三届中国出版政府奖提名奖 中国百强报刊 国家社科基金资助期刊 国家社科基金资助期刊 中文社会科学官、选期刊 中国人文社会科学核心期刊





专题:社会网络与社会流动

边燕杰 缪晓雷

1 论社会网络虚实转换的双重动力

李卫东

23 流动模式与农民工婚姻稳定性研究:基于性别 和世代的视角

专题:文学社会学

凌鹏

62 京剧《四进士》中的"异乡人"与"好人" 论明清社会中"差序格局"的另一面

王建民

87 诗与士人的精神世界 试以王维的生命史和编年诗为例的社会学探索

万方数据

i •

焦长权

121 从分税制到项目制:制度演进和组织机制

张 帆

149 非人间、曼陀罗与我圣朝:18世纪五台山的多重空间 想象和身份表达

吕雨辰

187 康有为的孔教革命:基于韦伯"卡里斯马"和 "价值理性化"概念的考察

洪岩璧 赵延东

214 灾后重建中的资源再分配与健康不平等 基于三期汶川地震重建调查

执期编辑:田 青



Chinese Journal of Sociology (Bimonthly)

Vol. 39 | No. 6 | November 20th, 2019

BIAN Yaniie MIAO Xiaolei

1 Dual Powers of Virtual-Real Transformation in Social Networks

LI Weidong

23 Migration Pattern and Marriage Instability among Migrant Workers:
From a Gender and Cohort Perspective

LING Peng

62 The "Outsider" and "Good Man" in Peking Opera Four Scholars:

An Unexplored Facet of "the Differential Mode of Association"
in Ming and Qing Traditional Society

WANG Jianmin

87 Poetry and Traditional Scholars' Spiritual World: A Sociological Exploration of Wang Wei's Life and His Chronological Poetry

JIAO Changquan

121 From Tax-Sharing System to the Program System: Institutional Evolution and Organizational Mechanism

万方数据 • 🗎

ZHANG Fan

149 Transcendent Space, Mandala and Our Holy Empire: Multiple Spatial Imaginations of Mount Wutai and Multiple Identifications in the 18th Century

LÜ Yuchen

187 Kang Youwei's Revolution of the Confucian Religion: An
Investigation Based on the Weberian Concepts of
Charisma and Value-Rationalization

HONG Yanbi ZHAO Yandong

214 Resource Redistribution and Health Inequality in Post-Disaster Recovery: On Three Surveys of Wenchuan Earthquake Recovery (2008—2011)